
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
LLOFRIU,  DEL DIA 20 DE NOVEMBRE DE 2019 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Josep Sabrià 
Sr. Jaume Alsina 
Sr. Josep Estanyol 
Sr. Francisco Rocas 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Serveis Municipals 
3) Medi ambient 
4) Policia Local i Mobilitat 
5) Altres 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:10 h seguint l’ordre del dia: 
 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Camí de Can Garriga: Tenim pressupost de Giralt per solucionar la problemàtica 
estem a l’espera de poder-ho executar (tub sota l’entrada de Mas Garriga i tub i tornar 
a connectar al reg a la cantonada passat el Mas Garriga). 
 
Camí dels Horts i Camí de la Viola: No tindran pressupost al 2020. El Consell es 
queixa de que hi havia el compromís de fer un camí per any. L’alcalde explica que 
aquest any no ha estat possible. Que al 2021 sí se’n farà un i si és viable dos. 
 
Finca entre camí del Mulló i Camí de la Barceloneta al cementiri: Encara no han tancat 
la finca. El Consell torna a demanar que es revisi la tanca ja feta i que ara que s’han 
mort forces arbres se li requereixi que faci la tanca vegetal per dins de la seva finca i 
no per fora, tal i com estava previst quan es va fer el projecte de la granja entre 2003 i 
2007. 
 



                                           
 

 

 

Camí de Roma: S’aporten fotos del que ha passat amb les pluges torrencials. Els 
terrenys d’una propietat privada estan cedint al camí. Quan això estigui resolt, que ja 
se li ha requerit, es posaran les llumeneres previstes. 
 
Terrenys deixats davant del Garden: El requeriment continua el seu curs. 
 
Llum a les pistes de Bitlles: Es valorarà de cares al 2020. 
 
Camí del Cementiri: Es va asfaltar fins a arribar al cementiri però no s’asfaltarà tot el 
camí. El Consell demana només que s’asfalti des del cementiri al gual de recollida 
aigua (són deu metres) no la resta del camí. 
 
Cunetes del Camí Vell de Torrent: Es comunica al Consell que no hi ha hagut 
expropiacions. Ells reiteren que sí, que hi ha hagut acords. D’entrada tenia una 
amplada de 6 metres, l’asfalt una amplada de 3,20 i 1,20 per banda sense asfaltar. 
També hi havia marcada la cuneta de mitja canya a partir de la Granja (amb la 
anivelladora inclinada) i ara no. 
 
2) Serveis Municipals 
 
Cuneta de la dreta cantonada carrer Tramuntana amb camí del cementiri al Molló 
(alçada Granja de’n Planes): S’han fet les cunetes. Ha de passar l’anivelladora però 
amb el tema de les pluges anem endarrerits per la quantitat de feina que ha suposat. 
El Consell comenta que el Sr. Freixa té posat tub però que no és de les mateixes 
dimensions dels existents al camí i demanen que es proporcioni el tub de la mateixa 
mida que la cuneta per a què el posi. 
 
Neteja viària: Es passaran els horaris actuals tot i que a primers d’any es 
reestructurarà, l’alcalde explica que actualment la neteja viària depèn de l’àrea de 
Serveis Municipals i les deixalles de l’àrea de Medi Ambient. A partir de gener entrarà 
en funcionament una àrea nova de Neteja Viària que englobarà les dues coses (s’està 
buscant al tècnic/a enginyer que l’ha de liderar). El regidor serà el Sr. Palahí. Aquesta 
persona haurà d’anar buscant solucions a les diferents problemàtiques, des de 
campanyes a expedients quan siguin necessaris, així com a  noves línies de 
funcionament. 
 
 
Portal de la caseta on es fa la festa malmenat: Des de serveis ens diuen que estan a 
l’espera de la clau. El Consell comenta que ja la van deixar i ja es va reparar. De totes 
maneres el Sr. Sabrià deixa la clau a l’Úrsula perquè hi ha unes travesses de fusta del 
terra que estan en molt males condicions hi suposa un perill. S’anirà a mirar la 
setmana vinent amb el regidor. 
 
 
3) Medi ambient 
 
Contenidors a la rotonda de Llofriu: No s’han grapat perquè no hi ha previsió de grapar 
contenidors ara. El que es farà es retirar-los, perquè no és un bon lloc per a què 
estiguin posats i a més com que queden a peu de carretera la gent hi para amb el 
cotxe i hi aboca tot tipus de residus. 
 



                                           
 

 

 

Queixa deixalleria: Es va fer arribar la queixa a Medi Ambient. Expliquen que s’ha de 
modificar l’ordenança donat que particulars i empreses poden deixar residus però amb 
limitacions de tipologia i quantitat i hi ha una taxa. 
 
Compostadors del Consell Comarcal: Es pot sol·licitar la bonificació de totes maneres, 
no cal que el compostador sigui de l’ajuntament. Quan es sol·licita l’àrea fa una visita a 
l’interessat. 
 
4) Policia Local i Mobilitat 
 
Velocitat rotonda nova Llofriu: No tenim competència per actuar. Es pot requerir a 
carreteres però no podem posar radars per comprovar-ho. El Consell comenta que la 
velocitat s’ha reduït força. 
 
Carrer Tramuntana (excés de velocitat): S’està a punt de fer: estretament amb balises, 
coixí berlinès i repintat de la senyalització horitzontal (vinculat al següent punt). S’ha 
pintat la línia groga que es va demanar a banda i banda i el pas de vianants que 
estava gastat. El Consell comenta que no volen el coixí berlinès perquè és una 
dificultat pels tractors i camions que passen carregats. Es comentarà a l’àrea de 
mobilitat. 
 
Actuacions en matèria de mobilitat (2019): Pendents de venir a acabar perquè hem 
tingut un problema amb les senyals verticals i el seu subministre i per això està a mig 
fer. Esperem acabar-ho en breu. Consisteix en canviar tota la senyalització vertical 
(menys Barceloneta que ja s’havia fet) , millorar la seguretat del barri de l’Estació 
convertint-lo en una zona de prioritat invertida per solucionar també l’excés de velocitat 
del carrer tramuntana i es millorarà la senyalització horitzontal. 
Per petició dels veïns el primer trimestre de 2020 també es farà un tram de doble sentit 
al carrer Garrigues que actualment només és de sortida al carrer de les Planes. 
El Consell comenta que ells fa temps que ho van demanar perquè és la única manera 
que tenen d’accedir certs camions que pels altres camins no passen. 
 
5) Altres 
 
Partida específica pels nuclis: l’Alcalde com a regidor de nucli explica que en el 
pressupost de 2020 hi haurà una partida específica per cada nucli, en el cas de Llofriu 
de 10.000€, per a què el Consell decideixi en què s’inverteix. Es vol provar quin 
resultat dóna. El Consell considera que és una bona iniciativa. 
 
 
6) Noves aportacions 

 
- Hi ha una cistella de bàsquet penjada de cares al carrer (carrer 

Tramuntana). 
- Demanen que es reposi el cartell del nom del camí dels Horts a l’inici (zona 

semàfor). El regidor de serveis comenta que el del final està molt recremat i 
també s’ha de substituir. 

- A l’alçada de les bústies entre el camí dels Horts i la cantonada del camí del 
Molló hi ha dos pals on hi havia dos miralls, i que s’han trencat però no 
s’han reposat. Mostren foto. 



                                           
 

 

 

- Camí vell d’anar a Torrent: al final arribant a Torrent el pont està descalçat, 
demanen que l’ajuntament requereixi a Torrent que ho repari. A més, amb 
les pluges ha desaparegut el camí d’accés a l’estació de bombeig. 

- El reg de Molló està molt brut i no recull l’aigua i inunda el camí vell de 
Torrent i les cases de la zona: Sabrià, Nicolau i els veïns del voltant. 

- Des de la finca de Can Duran fins el camí del cementiri no es pot circular 
perquè les pluges ho han malmès. 

- Tallen l’herba dels camins però del camí de Roma no (fins a Can Climent). 
És un camí molt estret i amb la vegetació encara s’estreta més. 

- Pessebre vivent: demanen perquè no passi com la resta d’anys que 
l’aparcament que s’utilitza darrera del restaurant de Ca la Montse sigui 
estassat i  que es posin uns focus de seguretat al final de l’aparcament. 
També demanen si protecció civil podrà ser-hi. Fins ara venien de la Bisbal 
però cada anys els hi apugen més el preu. L’alcalde, que com a regidor de 
nucli anirà un dia al mes a Llofriu ho anirà seguint. 

- La Sra. Carme Serra al Restaurant La Resclosa diu que un tall de camí 
públic és seu i l’ha tancat amb cinta i cartell de prohibit passar. L’alcalde ho 
comentarà a la comissió d’urbanisme, donat que va venir a l’ajuntament 
aportant documentació. El Consell reclama que se li requereixi que el torni 
a obrir. 

- El Consell presenta una queixa en referència a l’OAC. A primers de 
setmana hi havia 10 – 12 persones esperant fora i no es feia entrar ningú, 
el personal entrava a un despatx, entenen que a una reunió. Consideren 
que dóna mala imatge i que les reunions s’han de fer fora de l’horari 
d’atenció. A més, consideren que els cartells enganxats torts a les portes 
també donen imatge de deixadesa. Es farà saber a la cap d’àrea i l’alcalde 
comenta que en parlarà amb el regidor. 

 
 
A les 22.05h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació  
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